
 

 

ACTA CONSELL ESPORTIU SARRIÀ DE TER FEBRER 2024 

DIA: 22/02/2024 

LLOC I HORA: La cooperativa, despatx 1. 19:00h 

ASSISTEIXEN: 

1. Luis Aused (FCSarrià) 
2. Manuel Aranda (FCSarrià) 
3. Joan Llunell (Unió Esportiva Sarrià) 
4. David Perales ( Unió Esportiva Sarrià) 
5. Raquel Garcia (CPA – Patinatge Sarrià-Sant Julià) 
6. Glòria Cornell (Gimnàstica Rítmica Sarrià) 
7. Lídia Moreno (Gimnàstica Rítmica Sarrià) 
8. Xavi Martil (Club Ciclista Sarrià) 
9. Fran (Club Ciclista Sarrià) 
10. Paquita Panosa (Dones més que mai) 
11. Montserrat Sòria (ERC Sarrià) 
12. Josep Maria Viladomat (ERC Sarrià) 
13. Estela López (PSC Sarrià) 
14. Edgar Castellanos (PAS – Regidor d’esports) 
15. Martí Arnau (Tècnic d’esports) 

NO ASSISTEIXEN PERÒ S’EXCUSEN: 

1. Narcís Farroni (Junts X Sarrià) 
2. Jordi Gusó (CB Sarrià) 

NO ASSISTEIXEN: 

1. Grup muntanya 
2. Belén Martin (Wolves Sarrià) 
3. Carles Saló (Els Joncs) 

19:05h – Inicia l'acte, el regidor d'esports Edgar Castellanos dóna la benvinguda a tots 

els representants de les entitats assistents al Consell Esportiu. 

 

19:07h – Edgar Castellanos i Martí Arnau parlen de l'ordre del dia. El primer punt del 

dia es parlarà sobre la nova metodologia per a les subvencions ordinàries a les entitats 

esportives. Seguirem amb el segon punt del dia, els protocols de la sequera que exigeix 

la Generalitat de Catalunya i per acabar l’últim punt del dia el nou projecte d'obertura i 

tancament del pavelló municipal i els nous convenis de cessió d’espais. 

 



 

 

19:10h – Es presenta el primer punt del dia, la nova metodologia sobre les subvencions 

ordinàries. 

 

Martí explica pas a pas els nous documents sobre les subvencions ordinàries. Primer de 

tot comença per les bases de la convocatòria. S'explica que es canvia de metodologia i 

es passa a treballar a través de la concurrència competitiva. Es fa un resum dels 

primers punts de les bases, explicant que dins de les bases hi ha tota la informació 

necessària per saber què es pot sol·licitar i què no, com per exemple les obligacions 

que tenen les entitats en demanar les subvencions, els ítems que no entren dins de les 

sol·licituds, el procediment de concessió, les quantitats de les subvencions, els criteris 

de concessió, la justificació i el pagament, etc. 

 

Es fa una pausa dins del punt tretze – Justificació i pagament per explicar les dates de 

sol·licitud, justificació i pagament de les subvencions en qüestió. Es parla sobre la 

modificació de dates. En aquest cas, hi hauria un canvi de les dates, la sol·licitud es farà 

del 1 al 15 de juliol de l’any de la convocatòria per sol·licitar la subvenció de la 

temporada que comença, el termini del pagament serà fins l'1 de setembre del mateix 

any i la justificació es podrà fer fins al 31 de juliol de l'any següent a la sol·licitud. 

 

Es para a l'apartat dels criteris de concessió per revisar els punts que determinaran els 

diners que es repartiran a cada entitat esportiva i s'expliquen punt per punt. També per 

poder posar en comú els criteris davant les entitats i que es pugui donar opinió sobre 

cadascun d'ells. 

 

Revisió punt per punt dels criteris de concessió: 

a) Concepte de material esportiu: s'aconseguirà 1 punt per cada € gastat en material 

fungible que gasti el club. 

La Sra. Lídia Moreno pregunta sobre el material fungible, en aquest cas posa exemple 

sobre l'entitat de Gimnàstica Rítmica la qual utilitza uns vestits per alguns 

esdeveniments de Nadal per exemple, els quals es queda l'entitat per reutilitzar altres 

anys. 

En Martí i l'Edgar recalquen que tot el material que es quedi al club per ser reutilitzat 

es considera material fungible. Es posa l'exemple de les segones equipacions que hi ha 

la UES, en aquest cas hi ha 3 o 4 bosses amb equipacions que utilitzen tots els equips 

quan han de fer servir una segona equipació, en aquest cas es considera material 

fungible. 

b) Concepte de pagament per a la participació dels esportistes residents a Sarrià de Ter 

de l'entitat en competicions federades: S'explica que pels esportistes menors de 18 



 

 

anys i residents a Sarrià de Ter es donarà mig punt més que per la resta de fitxes 

federatives. 

c) Concepte de desplaçament: s'explica que hi ha la possibilitat de sumar 1, 2 o 3 punts 

per cada viatge de entre 30 i 100 km, 101 i 200 km i de més de 200 km. 

El Sr. David Perales de la Unió Esportiva Sarrià pregunta si els desplaçaments es 

contaran per anada i tornada o només pel km que hi ha fins a cada desplaçament, en 

aquest cas per exemple anar a una competició a la Roca que està a 64 km serà un 

desplaçament de 128 km per anar i tornar. 

d) Concepte de Cost del monitoratge: s'explica la importància de tenir un monitor cada 

10 esportistes per poder entrar-los, i la puntuació diferent segons la formació dels 

monitors. També s'explica que es multiplicarà per 1,5 cada monitor que tingui 

contracte i es pagui SS per ell. Ja que des de l'àrea d'esports entenem que tenir un 

monitor amb contracte suposa molta més despesa que tenir voluntaris, com en la 

majoria de les entitats de Sarrià de Ter. 

e) Concepte de cost d'arbitratge: S'explica que es punt per cada arbitratge o jutge que 

es necessiti i s'hagi de pagar en qualsevol competició oficial. 

f) Per la promoció del joc net i el compliment de la funció educativa de l'esport. 

g) Per la contribució i participació en esdeveniments i actes municipals: es recalca que 

participant en el 25 N i la setmana de l'esport Sarrianenc ja s'aconseguirà el punt 

necessari. 

h) Per aquelles entitats esportives que competeixin en caràcter professional o semi 

professional: En aquest apartat es va especificar que per poder optar a aquest punt 

hauria d'haver un document acreditatiu de la pròpia federació corroborant que l'equip 

en qüestió passaria a ser professional o semi professional i s'explica que al ser un criteri 

el qual hi ha la possibilitat que quedi desert com es el cas actual, els diners es 

repartirien equitativament per totes les entitats. 

i) Per aquells esportistes individuals residents a Sarrià de Ter que compleixin en 

caràcter professional: Ja que tenim alguns esportistes individuals que representen el 

poble, però no estan dins de cap entitat esportiva del poble, creiem que des de 

l'ajuntament els hi em de fer cas i valorar-ho. 

j) Per aquelles entitats que pel desenvolupament de l'activitat esportiva necessitin: 

- Pagar consumibles (llum, gas, aigua, gasoil, etc) 

- Elements de seguretat pel desenvolupament de l'acte esportiu (ambulàncies, bales de 

protecció, costos d'accions per preservar la seguretat de l'acte (paleteria, neteja, 

instal·lació elèctrica, etc). 

- Pagament d'aigua per consum dels esportistes en les competicions oficials. 



 

 

S'explica a través d'exemples com es podria optar al criteri, per exemple l'ambulància 

que utilitzen el Club Ciclista per la cursa de BTT organitzada cada any, per les despeses 

de manteniment del pavelló de la UES o per emplenar el generador per possibles 

esdeveniments que realitzen les entitats. 

 

3. El Sr. Manel Aranda del F.C.Sarrià i el Sr. Joan Llunell després de parlar sobre cada un 

dels criteris de concessió, demanen repassar el punt dirigit a les dates de sol·licitud, 

justificació i pagament de la subvenció en concret. 

Exposen que no poden fer una sol·licitud de pressupost abans de que la temporada 

comenci. Ja que fer un càlcul dels criteris de concessió que es demanen es complicat i 

creuen que un cop s’hagués de justificar hi hauria errors, el que faria que hi hagués 

retorn de diners i moviments de diners dins de cada percentatge de la partida. 

Les altres entitats i ERC recolzen l’aportació feta. 

L’Edgar i en Martí expliquen que entenen el que volen dir, però que ells es basen en la 

metodologia de subvencions de la Diputació de Girona. Tot i així diuen que 

s’informaran sobre la possibilitat i legalitat de poder reestructurar les dates i 

procediment de la sol·licitud i justificació de les subvencions ordinàries, per poder 

canviar-ho i que sigui tot en un mateix procés i un cop l’actuació (temporada) s’hagi 

acabat. Per així poder assegurar totes les dades i evitar errors de càlcul i retorn de 

diners. 

S’explica que aquestes bases s’han creat de 0, i a través d’ajuda de companys amb 

experiència d’altres Ajuntaments, que no deixa de ser un proposta modificable, que hi 

ha la possibilitat de que hi hagi errors, però que s’aniran arreglant amb la continua 

comunicació amb les entitats esportives.  

També s’explica que es farà un consell esportiu abans de la data de sol·licitud i reunions 

personalitzades per poder emplenar les sol·licituds.  

19:45 h – Es dona per finalitzat el punt de les subvencions ordinàries amb l'acord de 

treballar en el punt de les dates de sol·licitud i justificació. 

S’obre el punt del dia sobre la sequera. 

En Martí i l’Edgar expliquen que estem en una situació complicada, que de moment es 

seguirà amb les accions de tancar les dutxes entre setmana i obrir-les només els caps 

de setmana. 

Per altre banda es parla de la nova situació pel que fa al reg del camp de futbol pel cap 

de setmana, s’ha entrat dins un nou pla d’emergència que ens només es deixa regar el 

camp amb aigües reaprofitades. 

19:50 h – S’obre l´últim punt del dia sobre les properes accions a les instal·lacions 

esportives del municipi. 



 

 

En Martí explica que des de l’àrea d’esports s’està buscant pressupostos per posar un 

nou mètode d’entrada al pavelló municipal, que serà a partir control d’accés electrònic, 

el qual tindrà la possibilitat de poder obrir la porta a través de la empremta o un codi 

que es podrà modificar i crear amb el programa del mateix aparell. 

Les entitats ho veuen una bona de poder gestionar les obertures i tancaments del 

pavelló. 

El Sr. Joan Llunell explica que a la UES ho utilitzen des de fa un temps i que ha 

augmentat la comoditat. 

També es comenta que es canviarà la metodologia per les cessions de temporada dels 

equipaments esportius a les entitats esportives del poble. Passarem de treballar amb 

decrets d’alcaldia a fer uns convenis de concessió renovables anualment. 

19:58 h – Es pregunta si hi ha dubtes o preguntes. Les entitats no tenen més preguntes. 

 

20:00 h – Finalització del consell esportiu. 
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